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This course emphasizes practical application and delves deeply into key topics of
mobile payments according to the following syllabus schedule. Students will master
skills such as environment setup and API integration, credit card payments, virtual
accounts, convenience store payments, and mobile payments. Through continuous review
and hands-on practice, students will gain a deep understanding of logistics API
integration and the practical application of electronic invoices.

課程目標
Course Objectives

系教育目標
Dept.'s Education Objectives

1
培養結合理論與實務之會計資訊專業人才

2
培養多元視野與跨領域整合能力之會計資訊專業人才

3
培養專業能力與品德操守並重之會計資訊專業人才

系專業能力

Basic Learning Outcomes

課程目標與系專業能
力相關性
Correlation
between Course
Objectives and
Dept.’s Education
Objectives

A
兼具會計資訊理論與實務操作及專業知識，具備跨領域解決問題能力

○

B
具有良好之會計資訊理論基礎與分析能力，具備相關領域升學或就業之
知識與能力 ●

C
具備以資訊技術協助企業運作與商業管理之知識與應用能力

●



D
具有會計資訊、風險控管、電腦審計與稅務整合能力

○

E
具備超然獨立並嚴格遵守會計資訊專業倫理的道德勇氣

○

F
具備團隊合作、國際視野、創造性思考及良好的外語能力

●

圖示說明Illustration ：● 高度相關 Highly correlated ○中度相關 Moderately correlated

*Master core technologies such as credit card payments, non-immediate payments, and
wallet payments.
*Cultivate the ability to integrate different payment scenarios while ensuring
security and privacy.
*Enhance user experience and interface design skills.
*Master advanced topics like logistics integration and electronic invoices.

資源需求評估（師資專長之聘任、儀器設備的配合．．．等）
Resources Required (e.g. qualifications and expertise, instrument and equipment, etc.)

The teacher needs to know at least 1 set of fintech API, and some java/php language

課程要求和教學方式之建議
Course Requirements and Suggested Teaching Methods

hands-on practices.

其他
Miscellaneous
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